
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 18. november 2019 stillet følgende 

spørgsmål nr. 241 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL). 

 

Spørgsmål nr. 241:  

”Ved samrådet 12/11-19 om effektiviseringskravene for kvalitetsfondsbyggerierne 

nævnte ministeren en liste over konkrete effektiviseringsmuligheder i regionerne, 

som flere elevatortårne. Ministeren bedes oversende denne liste til udvalget.” 

 

Svar: 

Regionerne skal rapportere årligt til regionsrådene og Sundheds- og Ældreministeriet 

om de konkrete effektiviseringstiltag, der er planlagt på de enkelte kvalitetsfondspro-

jekter. Tiltagene justeres løbende og udskiftes evt., efterhånden som projektet skri-

der frem. 

 

På baggrund af regionernes bidrag har ministeriet udarbejdet en samlet oversigt over 

status og alle aktuelle tiltag medio 2019, jf. bilag 1. I forbindelse med rapporteringen 

til Finansudvalget ultimo 2019, som også tilgår Sundheds- og Ældreudvalget, er regio-

nerne blevet bedt om at fremsende de seneste rapporter. 
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